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内容概要

【論文】
劉苑如：重繪生命地圖——聖僧劉薩荷形象的多重書寫
Remapping the Biographies of Saint Monk Liu Sahe
李奭學：三面瑪利亞——論高一志《聖母行實》裏的聖母奇蹟故事的跨國流變及其意義
A Ming Lady with Three Faces: Mary As Seen in Alfonso Vagnoni’s Shengmu xingshi
潘鳳娟：述而不譯？艾儒略《天主降生言行紀畧》的跨語言敘事初探
Translation as Narration: Giulio Aleni’s Cross-language Narratives of A Brief Record of the Words and Deeds of
the Incarnation
李貴生：純駁互見——王國維與中國純文學觀念的開展
Wang Guowei and the Development of the Idea of Pure Literature in China
彭小妍：一個旅行的現代病——「心的疾病」、科學術語與新感覺派
A Traveling Malady—The “Malady of the Heart,” Scientific Terminology, and the Neo-Sensation School
謝世維：傳授與融合——〈太極五真人頌〉研究
Transmission and Syncretism: A Study of the Songs of Five Perfections of the Grand Ultimate
林月惠：良知與知覺——析論羅整菴與歐陽南野的論辯
Liangzhi and Zhijue: An Analysis of the Debate between Luo Zhengan and Ouyang Nanye
【書評】
艾靜文：Overcoming Our Evil: Human Nature and Spiritual Exercises in Xunzi and Augustine
陳　致：Material Virtue: Ethics and the Body in Early China
陳相因、張淳婷：The Talented Women of the Zhang Family
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